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Verslag bijeenkomst Bewonerscomité Heimolen 
 
 

Datum  : 4 november 2023 
Aanwezig : Gerard, Jac, Herman, Stefan, Han, Jolanthe en Chris 
Afwezig :    
 
Opening 
De voorzitter, Gerard, opent de vergadering. Op 15 december a.s. om 19.00 uur organiseren 
we een avondje bij Stefan, met partner, om afscheid te nemen van Sylvia. 
 
1. Vastelling verslag 2 september 2023 
Ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Mededelingen en in- en uitgaande post 
Email van een buurtbewoner gehad over het ontwijken van de drempel bij het viaduct. Dit 
zorgt voor gevaarlijke situaties. Dit is besproken met de wethouder. Gemeente doet daar 
niets aan. Dit mededelen aan de buurtbewoner. 
Omdat Sylvia gestopt is bij het bewonerscomité, is de functie van penningmeester vacant. 
Binnen de huidige leden is er geen animo voor om deze taak over te nemen. Gerard heeft 
iemand op het oog. Hij zal de interesse bij haar peilen. 
 
3. Actualiseren website 
Nieuwe foto’s zijn gemaakt. Veel onderwerpen zijn verouderd en dienen geactualiseerd te 
worden. Iedereen kijkt voor zijn/haar onderwerp en geeft het door aan Han. 
 
4. Toekomst TNO terrein 
Gerard heeft een email gestuurd. Toekomst blijft onduidelijk. Als er geen reactie op de email 
komt, bepalen we hoe verder.  
 
5. AED vervolg 
Han, Jolanthe en Chris zijn bij elkaar gekomen om te bespreken wat we willen. Stefan en Jac 
nemen contact op met buurtbewoner, waar de AED geplaatst zou worden. Medisol kost 180 
per jaar. Buurt AED kost 375 per 5 jaar. Concreet 2 AED uitbreidingen. Gemeente heeft geen 
geld. Gerard stuurt brief naar Meeuwsenfonds of ze hiervoor wil bijdragen. Via Rabobank is 
bijdrage ook te proberen. Chris zal aanvraag doen, voor aanschaf en beheer voor de twee 
huidige AED’s en voor twee nieuwe AED’s. Voorlopig gaan we door met contract BuurtAED 
en nemen we de beheerkosten op ons voor de komende 5 jaar. Medisol loopt nog en gaan 
we mee door tot contract afloopt. Van gemeente kunnen we een kast krijgen, die nemen we 
aan en slaat Stefan voorlopig op. Op website en via email zal Han uitvraag doen wie in de 
buurt gecertificeerd is om AED te bedienen. Stefan kan, bij voldoende deelname, ook een 
cursus laten verzorgen om certificaat te verkrijgen. 
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6. Bezoek wethouder Verroen op 28 september jl. 
Van dit bezoek hebben wij een verslag gemaakt en naar de gemeente opgestuurd. Hierop is 
een reactie gekomen. Belangrijkste reactie is dat er een weginspectie komt in december. 
Hieruit vloeien wellicht een aantal maatregelen voort. Deze wachten we af, inclusief het 
antwoord of de beleidskeuze om geen verlichting aan de Huijbergsebaan aan te brengen 
aangepast wordt of niet.  
 
7. Rondvraag 
Han vraagt of we als bewonerscomité een soort nieuwjaarsborrel willen houden, aangezien 
de activiteitencommissie heeft aangegeven dit niet te organiseren. Hier is iedereen voor. Op 
zondagmiddag 14 januari 2024 staat dit gepland. Han zal hiervoor een bericht uitdoen. 
Daarbij aandacht vragen dat donaties welkom zijn, aangezien wij buiten onze eigen 
contributie om weinig tot geen inkomsten hebben.  
 
8. Actielijst 
Is aangepast. 
 
9. Vaststelling volgende vergadering 
Volgende vergadering op 14 januari om 13.00 uur, voorafgaand aan de nieuwjaarsborrel. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 11.15 uur. 


